
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

ACTA 
Comissió de seguiment del consell de barri de la Barceloneta 
 

Data: 23 de novembre de 2016 
 

Hora: de 19 a 21 hores 

Lloc: Centre Cívic de la Barceloneta                    Pren l’acta: Tècnica Barri: I. Hernández  

Participants 

‐ Sra. Carme Piera  
‐ Sra. Montse López 
‐ Sr. Jaume Vall 
‐ Sr. Jaume Tomillero 
‐ Sr. Luis Monzón 
‐ Sr. Francisco Aguilera 
‐ Sr. Sebastian Huguet  
‐ Sra. Mª José  
‐ Sra. Lourdes López  
‐ Manoli Madrid 
‐Carlos Arena 
 
‐ Ferran Caymel 
‐ Natalia Martínez 
‐ Sra. Isabel Hdez 
  
 
  
‐ Sr. Oriol Casabella  
‐ Sra. Marc Borràs 
‐ Julia Barrera Sánchez 
 
                      
 
 

AV Barceloneta 
AV Barceloneta 
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ACIB (Ass. Comerciants) 
ASS. Barceloneta Alerta (ABA) 
Barceloneta diu Prou 
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AV. L’ Ostia 
Veïna 
Veí, Coordinadora coros, Comissió FM. 
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Direcció de Serveis a les Persones i Territori 
Districte de Ciutat Vella 
 
Ramelleres, 17 1a planta 
08001 Barcelona 
93 291 61 60 
www.bcn.cat 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

ORDRE DEL DIA 
 

0. Benvinguda presentació 
1. Retorns: informació sobre demandes ciutadanes anteriors consells  
1.1‐ Sobre temes educatius (5 octubre) 
1.2‐ Sobre actuacions previstes (5 octubre) 

      1.3‐ Sobre qüestions puntuals plantejades (5 octubre) 
2. Tria de temes pel proper Consell de barri del dia 12 de desembre 

      2.1‐ Propostes del govern municipal : Rehabilitar la Plaça Hilari Salvadó 
3. Altres temes 
4. Torn de paraules 

 

 
0. Benvinguda 
 
1. 1. Retorns: educació.  
 
Sobre els ensenyaments artístics: 
Districte: Tots els  Centres Cívics tenen un eix, una  línia temàtica que els 
distingeix  de  la  resta. A  la  Barceloneta  és  l’art  des  de  la  vessant  de  la 
dansa al voltant de  la que  te una extensa programació  sense deixar de 
banda  també  la  resta  de  disciplines  artístiques  com  la música,  les  arts 
plàstiques la fotografia i d’altres.  
Veïna: les escoles tenen una línia tancada, només per l’alumnat. Això està 
bé,  però  necessiten  una  escola  o  aquesta  activitat  al  barri  fora  horari 
escolar al centre cívic. Hi ha demanda fora horari. 
Districte:  si  hi  ha  una  demanda  generalitzada  podria mirar‐se  en  el  C. 
Cívic. 

 
Sobre la manca de monitors al casal infantil: 
Districte: sobre l’ampliació d’hores de monitors: es mostren dades.  
Hi ha demanda entre 4‐8 anys ‐ Petita infància i franja 9/11: coberta 
Es  farà estudi per valorar possibilitat d’ampliació. S’ha anat ampliant en 
número de hores de cobertura i diversificació dels serveis en funció de la 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

demanda  des  de  la  seva  apertura. A  l’inici  no  estava  obert  als matins.
Districte realitzarà un estudi d’aquest tema i funció del resultat s’actuarà.
Veïna:  el  que  demanen  és  altre  casal  i mentre  tant  ampliació  de  dos 
monitors. 
Insistència en aquest tema per part veïnal. Comentari general: a tot dieu 
que està en estudi . 

 
Sobre una nova Escola Bressol 
Districte:  no  serà  a  curt  termini.  Per  indicadors  tant  de  ciutat  com  de 
Districte,  l’escola bressol hauria d’estar al Raval, de  forma prioritària. És 
important mantenir  també  el  servei  del  casal  que  com  es  comentava 
anteriorment dona un ampli servei molt sol∙licitat també. 
Veïns:  existeix  la  possibilitat  de  ampliar  oferta  de  0‐4  anys?  Molt 
important  per  les  dones  que  hi  treballen.  Les  places  actuals  no  són 
suficients. 

 
Sobre l’oferta joves/adults 
Districte:  hi  ha  poc  marge  per  intervenir  ja  que  l’oferta  depèn  del 
departament d’ensenyament. El tema es plantejarà de cara al proper Pla 
d’Educació. Respecte a les places vacants del joves del projecte franja, de 
12 a 16 anys, acostuma a omplir‐se en la mesura que avancen el curs. Al 
inici  de  curs  l’estadística  diu  que  és  lenta  la  incorporació  dels  i  les 
adolescents al projecte però de cara al segon trimestre habitualment es 
cobreixen totes les places. 

 
Sobre una nova línia d’ensenyament Nàutic d’esbarjo 
Districte: no està sobre la taula el obrir‐la.  
Veïna: Ramaderia i Pesca és qui dona les titulacions. 
Districte: esbrinarem com funcionen les actuals escoles. 

 
 

1. 2.  Retorns: actuacions previstes.  
 

Es mostra un document amb el desenvolupament de les obres en marxa i 
per iniciar: 

 Final obres de la plaça del Llagut pel desembre. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 Arranjament  passos  vorera:    Dr.  Aiguader(Carbonell,  Pizarro, 
Mediterrània, 

 I Pinzón). 

 P. Joan de Borbó:( St. Carles, Allmirant Aixada, Drassanes, Balboa i 
Ginebra) 

 Àrea gossos: ampliació 2017 
Veïns: el que s’hauria  de fer és una zona de pícnic. 
Districte recull petició zona de pícnic. 

 Parc d’skaters: 2017 al voltant del Camp de Futbol de la Catalana. 
Intervencions veïnals: La pista d’skate on serà exactament? Qui va 
demanar  fer  aquesta  pista?  Si  és  fa  al  parc  vindrà més  gent  a 
Barceloneta, no volen més  soroll  i a més els  joves que practiquen 
sempre els agrada anar pel seu compte. Hauríeu de  fer un procés 
participatiu. 

 Urbanització amb taxa turística: Voreres Passeig Joan de Borbó  
 
 

Processos participatius 
 

 Plaça Hilari Salvadó: proposta pel següent Consell de Barri. 

 Procés    participatiu  i  implementació  al  solar  de  la  caseta  de 
fusta. S’explica  l’acabament de  la primera fase del projecte  i es 
mostra la maqueta inicial de l’espai, consensuada amb veïns. 
Veïns: si no es cuida  la gent te comportament  inadequats. S’ha 
de vigilar. Conservació i neteja i tot el que comporta. 
Districte: vigilància no està contemplada. 

 
Servei i Projectes 
 
Cooperativa Habitatge Joan de Borbó 11 
“Entraran  a  concurs  possiblement  dos  projectes  de  Barceloneta”. 
S’explica breument com presentar‐se , terminis, qui pot accedir, etc. 

 
   

Bus llançadora Hospital del Mar > Clínica de l’Esperança 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
Districte: començarà desprès de reis, el 9 de gener. Sortida cada 45” 
Serà  gratuït,  però  obligatòriament  s’haurà  de  presentar  derivació 
medica a Clínica Esperança. Vehicle adaptat. 
Veïns: les derivacions haurien de ser dintre del horari bus. 

 
Sobre el baldeig carrers del barri. 
Tots els carrers del barri es netegen per baldeig. Tots els que donen a 
la platja en les franges de matí, tarda, nit. (Es mostra mapa) 

 
Edifici rector Bruguera 
Pertanyia al bisbat  i ho ha venut sense avisar a  l’Ajuntament, no s’ha 
respectat el compromís que tenien de comunicar la intenció de venda 
abans  per  facilitar  l’opció  de  compra  a  l’Ajuntament,  tot  i  que  en 
aquest cas per normativa el bisbat no tenia l’obligació de fer‐ho en el 
cas  de  rebre  d’altres  ofertes.  No  se’ns  ha  comunicat  els  plans  dels 
nous compradors. 

2. Proposta ordre del dia del Consell de barri del 12 desembre 
 
Districte proposa tractar la remodelació de la Plaça Hilari Salvador a fi de 
fer una primera aproximació, que tindria continuïtat en diverses sessions 
posteriors dintre d’un procés participatiu més  reduït amb  la  finalitat de 
consensuar la proposta de reconfiguració de l’espai. 
Veïns:  no  s’acaba  de  veure  que  el  tema  vagi  al  consell  de  barri,  hi  ha 
temes més prioritaris com  l’habitatge, arbrat carrer Ginebra, mobilitat... 
que  vingui  un  tècnic  especialista,  habitatges  buits  que  siguin  pel  barri, 
també es podria tractar el tema de  l’educació, Plaça Hilari Salvadó és un 
tema més particular..... 
Districte:  tots aquests  temes poden plantejar‐se al consell de barri dins 
l’espai obert de preguntes. 
 
Finalment s’acorda tractar al proper Consell de Barri de la Barceloneta: 
 
Repensem Hilari Salvadó 

 


